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為咗政治利益，一個人同佢嘅團隊可以去到幾盡？有意出

選立法會九龍西補選嘅小麗老千（劉小麗）話畀大家聽，除

咗佢啲義工會立亂黐抹黑海報喺人哋嘅橫額上面，佢自己更

加會擺已經過咗身嘅阿媽上枱！小麗老千喺一個訪問入面，攞佢當時患癌嘅

阿媽俾醫生「呃」話唔使覆診、將佢老人家轉介去不同部門，嚟數公營醫療

系統嘅「不是」，加上同佢做訪問嘅反對派喉舌《壹週刊》做標題黨，一句

「劉小麗媽媽患癌被踢出公院」，夾手夾腳將佢捧成民生急先鋒，再加幾滴

眼淚落去。不過，雖然人就走咗啫，佢咁樣出賣親生阿媽啲私隱，就連佢啲

粉絲都唔係個個受落囉！ ■香港文匯報記者 陳庭佳

劉小麗擺亡母上枱
賣小強粉絲都頂唔順

《壹週刊》日前刊登咗小麗老千嘅訪
問。明明前年立法會選舉佢係以

「『自決』自強」做主題，差唔多盲嘅都睇得
出係政治掛帥，但佢竟然話自己「本身都係從
民生出發」，前年選舉係以撐墟市政策、全民
退保為軸心，亦都好執着安老政策。
兜咁大個圈，無非都係想搬阿伯母出嚟玩
吓煽情、玩吓催淚，兼借頭借路攻擊公營醫療
系統啫。小麗老千話伯母因為肺癌喺2014年
過身，其間拖拉咗六年，次次去公立醫院覆診
都有佢幾姊妹傍住，係有一次只係由菲傭陪
同，嗰次個醫生就「呃」伯母，叫佢老人家
close file（結束檔案），唔使再返嚟覆診，而
佢老人家亦都同意咗，無再去覆診。
佢話，之後伯母病情惡化，仲有糖尿病，
有次更加因為器官衰竭、頭暈被送入急症室，
再輾轉轉去內科，但當時內科診斷伯母已經去
到臨終階段，建議轉送去療養院，而老人家喺
半年後亦都離開咗世界。

標題稱「被踢出公院」為呃Like
小麗老千聲稱呢啲經歷令佢「好難受」，
公院畀佢嘅感覺係「長者浪費社會資源」，
「點解老人家喺醫療體系入面，會畀人覺得冇
價值？」不過，佢承認伯母發現患肺癌嘅時
候，已經唔係初期，係接近晚期嘅階段。
同時，《壹週刊》更將訪問條標題做《民
生唔等於派飯盒 劉小麗媽媽患癌被踢出公
院》，之但係根據報道內容，伯母除咗自己去
過私家醫院做手術之外，由覆診到喺療養院過
身都喺公營醫療系統入面喎，大佬，做標題黨
吸睛都唔使咁監粗嚟㗎？
小麗老千擺阿媽上枱呢招，亦都唔係個個粉

絲都受落。

網民追數質問花生豐收
「小麗民主教室」個facebook轉載報道後，

「Peter Chan」就留言話，雖然佢都有啲感
觸，但肺癌同胰腺癌、食道癌同時列為最致命
嘅癌病，即使喺「醫學最進步」嘅美國，5年存
活率都只係得10%，「所以妳的母親不治離
世，並不令人感到很意外。」
同場亦都有其他口味嘅花生提供。「On Ki

Lam」問加入工黨無幾耐嘅小麗老千：「聽講你
哋工黨李卓人個工會剝削社工喎，你又點解
釋？」可能見對方個戶口係新開嘅，有人就以
「小麗民主教室」名義「回敬」一句「聽講你係假ac-
count（戶口）喎，你又點解釋」，但就唔肯定係小
麗老千本人定其他人嘞。唔知佢同義工對住啲
新登記嘅九西選民，又係咪咁有「性格」嘅呢？
小麗老千喺訪問中提到，佢喺前年選舉以

全民退保為軸心之一，不過佢當時一度提出幾
乎無可能做到嘅「免供退保」，搞到要道歉收
場。「益友」陳興旺就寸佢係近年最識「玩」
選舉嘅政棍：「佢深明政棍嘅真諦。啲政綱基
本都係唸口簧，至於咩『免供退保』，都係講
吓嘅啫。選舉承諾，好多人唔記得㗎啦。就算
有個神駒記得，捐人工呀、義工隊呀，係唔做
呀，又係吹佢唔脹。」
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自己被攻
擊女性身份
就係對家俾

人「政治洗腦」，攻擊人嘅時候就
係「合理質疑」，小麗老千係咁搬
龍門㗎啦，唔係第一日先知啩？
小麗老千喺訪問當中話，自己試

過喺街站俾人叫佢「返去做雞（妓
女）」，「係『返去做雞』，即係
原本就係雞」，亦都有相熟小販拎
住佢俾人移花接木嘅裸照，問佢
「做乜影呢啲相」。雖然佢喺提返
呢兩件事嘅時候笑得好開懷，但佢
就話咁樣攻擊佢嘅人係被「政治洗
腦」喎。
話時話，小麗老千其實都試過

「女人難為女人」。2015年區議
會選舉，「青年新政」個Cheap

禎（游蕙禎）首次參選，當時有
啲麻甩佬話睇樣分上先會投佢，
小麗老千就整咗個神回覆，話人
類太容易受荷爾蒙欺騙，「大概
當性賀（荷）爾蒙或者愛情賀
（荷）爾蒙分泌嘅時候，大腦有
超過50%Ram（內存）係處於癱
瘓狀態」，即係寸Cheap禎靠個
樣出嚟選，而班麻甩佬內分泌失
調先會投佢。
去到前年立法會選舉，小麗老

千同Cheap 禎喺九西撞到應一
應，佢呢番言論俾人攞返出嚟鞭
屍，最後佢要同Cheap禎道歉，
又辯稱自己當時係「質疑」啲組
織同網民呼籲選民「用下體投
票」係咪理性喎。

■香港文匯報記者 陳庭佳
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老千寸人就「合理」
被寸「做雞」就話「洗腦」

香港文匯報
訊（記者 連嘉
妮）「港大民意
研究計劃」被揭
發曾收受美國國
際民主研究所
（NDI） 的 資
助，進行 2016
年立法會選舉民
調，更容許NDI
修改問卷及加插
問題。團體「愛港連線」昨日到港大請
願，批評「港大民研」總監鍾庭耀違規收
受捐款，受外國勢力支配，製造假民意禍
害香港，促請港大辭退鍾庭耀。
約20名「愛港連線」成員昨日到港大請
願，眾人展示揭發「港大民研」收受NDI
資助的《大公報》報道，舉起「違規收受
捐款」、「假問卷亂港」、「假民意禍害
港人」、「製造撕裂」等標語牌，要求港

大辭退鍾庭耀。一行向港大職員遞交請願
信後散去。
「愛港連線」代表黃小姐批評，鍾庭

耀一直以來進行的所謂「民調」，都是偏
袒反對派，對愛國團體並不公允，而是次
被《大公報》揭發受外國勢力操控的更是
選舉民調，破壞公平選舉，「對方（反對
派）當時或許因為民調結果而部署失誤，
不過無論如何，選舉還是公平一些好！」

「愛港連線」請願 促港大速「炒鍾」

香港文匯報訊（記者 甘瑜）反對
派雖經常高舉「學術自主」，但當北
京大學與香港大律師公會合辦的課程
有調整時，就一直想將事件政治化及
施壓。大律師公會前主席、公民黨余
若薇前晚就「爆料」稱，北大調整課
程是因為另一前主席譚允芝「以其律
師樓名義」，與北大合辦另一個課
程，鬧出「雙胞胎」，故才要公會調
整內容。譚允芝先後在其社交網站及
電台反駁余若薇說法，強調自己從未
以律師樓或自己名義與北大合辦任何
仲裁課程，批評余若薇無中生有、穿
鑿附會，令人十分遺憾。
大律師公會與北大合辦《普通法精

要．公法》課程，其中北大去年要求
調整課程內容，須去掉第三講有關仲
裁的課程，免與其他課程內容重複。
教授有關部分的為大律師潘熙等人，
隨即獲反對派幫腔發言。
余若薇前日在網台節目中聲稱，譚

允芝以其「律師樓」名義與北大舉辦
另一仲裁課程，以至公會與北大合辦
的課程須作出調整，又在言談間暗示
譚允芝是與北大「夾計」，「譚允
芝，大家知道啦，佢都係好着力推廣
同內地嘅關係。」

拎舊事無中生有
譚允芝前晚隨即在社交網站發文反

駁，並於昨日接受電台訪問時澄清余
若薇的不實言論。她強調，自己從未
以其大律師事務所或她本人名義與北
大開辦任何仲裁課程，批評余若薇的
說法「無中生有」。
她指出，余若薇所講的課程，是她

前年任公會主席時，得悉北大希望公
會為該校開辦「國際仲裁課程」，她
當時就委任了公會成員去研究是否可
行，並敲定課程內容，故有關課程實
質是以公會名義開辦。
譚允芝強調，自己從無直接參與有

關課程的設計，而是由資深大律師王
鳴峰及Kim Rooney負責，並由對仲
裁有認識及經驗的大律師任教。
她又說，有關課程談到細節時，自

己已退任公會主席，僅曾參與去年教
其中一課，有關細節很易查證，批評
有人竟說出很假的事出來。

至於有關課程設置令另一課程需要調整，譚允
芝坦言調整課程避免重疊，「是自然的事」，並
指出仲裁是一門大學問，用課程裡其中一講、僅
僅數小時去教，本來就意義不大。
譚允芝批評余若薇的說法本已是無中生有，聲

稱是因為這個原因而令北大要求調整課程，更是
穿鑿附會。她續說，公會的北大國際仲裁課程是
多人為了公會共同的努力，「被旁觀者胡說成是
我的私人項目，實在令人十分遺憾。」
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有約35年歷史的樂華北
邨正逐批更換升降機，令
繼續運作的升降機因而經

常滿載。工聯會指工程增加居民等候升降機時
間，加上僅餘的升降機不時故障，令居民生活大
受影響，該會立法會議員黃國健昨日與約60名
居民在邨內遊行，要求房屋署縮短更換升降機施
工期，以減低工程對居民影響。
樂華北邨有8棟公屋，每棟有3部升降機，以每
3層一停的設計服務不同樓層居民。房屋署於今年
3月起分階段更換邨內合共24部升降機，按該署之
前公佈的計劃，每部升降機的更換時間長達9個
月，整項工程要在2020年才能完成，居民在工程
期間需要步行到上一層，或下一層乘搭升降機。

傷殘人士需借道垃圾房
約60名樂華北邨居民昨日在黃國健陪同下於
邨內遊行，他們指每棟大廈只得兩部升降機並不
能滿足居民需求，居於大廈中層的居民現時在早
上繁忙時間經常未能迫入升降機，部分傷殘人士
更要在出門前提早15分鐘向保安員預約，借道
垃圾房通道，乘搭相鄰大樓的升降機上落，部分
人更因上落不便而被迫中斷社交。
居民同時不滿餘下的升降機亦不時故障，指立
華樓更曾經試過兩部升降機同時故障停運，出現
整棟樓無升降機搭的情況，認為橫跨3年的升降
機更換工程會長期窒礙樂華居民的生活。
工聯會早前曾就工程訪問邨內居民，發現超過

80%受訪者質疑更換升降機時間過長，95%受訪
者都期望房署可加快更換進度。工聯會觀塘地區
主任梁力表示，有升降機工程的資深專家到場視
察，並研究房屋署更換升降機工程的工期進度文
件後亦認為，工期的施工期有壓縮空間。

■香港文匯報記者 文森

香港文匯報訊（記
者 文森）工聯會青年
事務委員會近日與土地
供應專責小組舉辦意見
交流會，就香港土地供
應涉及長遠規劃交流看
法，並為專責小組所提
出之土地供應選項總結
了相關意見及提出建
議，包括先發展棕地、
騰出土地興建公營房屋
及填海造地等，希望扭
轉現時香港土地不足之
困境。
土地供應專責小組小

組主席黃遠輝及副主席黃澤恩出席
了交流會，仔細聆聽並會積極研究
工聯會青年之意見。工青委提出6點
建議，包括以「先安置後收地」之
原則下發展棕地；優化補償，重置

康體用地，騰出土地興建公營房
屋；尋找具潛力的填海地點；開闢
新市鎮應對人口增長；地盡其用，
發展岩洞及地下空間；土地使用以
自住需求為主導。

不滿換𨋢 耗時擾民
樂華北邨居民遊行
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工聯青委倡拓棕地先安置後收地

聲稱最鍾意教人
乜嘢係禮貌嘅民主
黨大埔區議員區鎮

樺，近日俾網民踢爆佢疑似用雜物霸佔
公眾地方，仲「警告」人哋唔好偷佢哋
嘢喎。咁有「禮貌」嘅行為，當然就俾
網民擺咗上網評吓理啦，唔少網民都鬧
爆佢唔係第一次特權擾民，仲話以後都
唔會再投佢。

惡人先告狀：已交警方跟進
我哋回顧吓區鎮樺一匹布咁長嘅惹火
事跡先，繼早前違泊被抄牌，然後深深
不忿喺網上公審警察話人冇禮貌，點知
俾網民圍插返轉頭，質疑佢唔知衰仲濫
用特權，鬧足3日3夜終於跪低「誠懇」
向公眾致歉再俾人鬧多次冇悔意，區鎮
樺近日原來仲俾網民踢爆佢其他劣行。

「Vincent Cheung」日前喺 facebook
群組「Tai Po 大埔」貼圖出文，話區鎮
樺大埔嘅議辦6點半關門外出工作，但
內裡就開晒燈同電視，質疑佢：「點解
外出工作入面都要開電視？」
唔止浪費地球資源，區鎮樺仲好大官威

咁霸佔公眾地方。「Vincent Cheung」
話，區鎮樺疑似擺放宣傳品、盆栽等雜物
喺佢議辦外嘅公眾地方，「更霸氣貼出大
量告示，『警告』不要偷取擺在疑似公眾
地方的雜物，亦列明已把偷竊案交警方跟
進。咁擔心人哋偷佢啲嘢，點解又唔放返
入單位入邊呢？」

網民數臭惡鴿「擾民潛水史」
貼得出嚟當然就想大家評理，但「Vin-
cent Cheung」都知區鎮樺「最重視禮
貌」，所以提醒大家：「煩請各位都要很

有禮貌！」「Wallace Wong」就概括
話︰「特權違泊，特權繞過正常程序投訴
警務人員，特權阻街，仲有無？」
疑似苦主「Tsz Chung」留言鬧爆︰
「呢條所謂議員違法都唔係第一次啦！
選舉期間，喺路邊搭起個棚架掛banner
（橫額）條條 fing（揈），好似作法
咁，完全唔理道路使用者嘅安全，為咗
要贏就唔理三七廿一！大聲公開到20樓
都聽到，幾咁擾民！」
「Tiger Golden」亦批評︰「 我住係

條友果（嗰）區， 選完之後就唔見咗
人，上屆區議會出席率最差嘅議員，我
屋企人話佢懶，話唔投佢，但最後都含
淚投白鴿（民主黨）， 嚟緊唔使指
（旨）意我再同（投）佢。」不過呢個
大埔區議員唔知係冇關心大埔居民嘅
事，定係睇到個post都扮見唔到，一直

都係冇回應過嘅。「Mui Mui Lam」揶
揄︰「佢去左（咗）潛水，唔得閒處
理。區議員好忙唔得閒，冇時間理呢
啲。佢忙緊喺fb刪留言。」咁好在今次
係喺「Tai Po 大埔」出文佢冇得刪啫。

■香港文匯報記者 甘瑜

霸議辦外擺雜物 惡鴿濫權仲兇人
����

■工聯會青委與土地供應專責小組進行意見交流
會。 fb圖片

■區鎮樺被踢爆佢疑似用雜物霸佔公眾
地方。 網上圖片

■樂華北邨居民遊行，要求房署縮短更換升降機
工程時間。

■■「「愛港連線愛港連線」」要求港大辭退鍾庭耀要求港大辭退鍾庭耀。。

■陳興旺寸小麗老千深明政棍真諦，「免供退保」等政綱都係唸口
簧。 fb截圖

■唔知小麗老千對住九西新選民，係咪都咁有
「性格」呢？ fb截圖


